
USTANAVUAMO OLEPŠEVALNO
DRUŠTVO

Na Galjevid ne
maramo smeti,
grmovja in kopriv!

Najbrž ni naselja. kjer med lastniškimi parcelami
in hišami ni tudi nekaj metrov zemljišča, ki ni od

' nikogar. Tam je običajno pravo leglo nečimrnosti.
malomarnosti in zanikrnosti. Se pač bolj držimo
neotesanega pravila: »Odvrzi. loda ne na svoje. na
sosedovo tudi nc, da ne bo zamere. Kam pa? Na
občinsko — na nikogršnje«!

Tudi pri nas v KS Galjevica je tako. Res. da tega
prostora ni veliko. toliko ga pa je. da nam je v napo-
to. jezo pa tudi sramoto. Ceprav je ta del predmestja
pozidan in razdeljen v individualno lastništvo. saj
nimamo niti enega stanovanjskega bloka. nili hiš
v družbeni lasti pa imamo vseeno probližno 26.000
m2 zelenic, parkov in ostankov majhnih parcelic, ki
so v občinski lasli. Prav ti prostorčki pa nas kajpada
žulijo, ker niso urejeni po naši želji in v naš ponos.
Kako to urediti na preprost in učinkovit način smo
krajani dolgo razmišljali. naposled pa nam je le šinilo
v glavo. Organizirali se bomo, vzcli stvar v svojc
roke, potem pa ni zlomek, da ne bi uspeli.

Pri KS ustanavljamo »Olepševalno in hortikultur-
no društvo*. To je le začasno ime. Tudi registrirali se
bomo kol društvo z vsemi pravicami v svoji pristoj-
nosti. V tej ustanovni druščini nas je že 7 članov.
Seveda je nas še premalo. Radi bi imeli v vsaki ulici
vsaj enega člana, saj bi tako lažje uresničevali naše
zastavljene cilje.

Naš program je zelo enostaven, toda bogal in
krajanom dopadljiv.

Od občinskega Sekretariata za urejanje stavbnih
zemljišč želimo dobiti spisek in lokacije vseh nelast-
niških parcelic v naši KS.

Tja bomo namestili lične opozorilne tablice. kakrš-
ne so že v parkih.

Prihodnjo pomlad bomo posadili nekaj drevesc
lipe, slivc. češnje in enostavnih jabolk. torej drevesa.
ki niso zahtevna in rastejo brez posebnega vzdrževa-
nja. Tako je ravnala tudi slavna Marija Terezija v 2.
polovici 17. stoletja.

V sodelovanju z Osnovno šolo Oskar Kovačič
bomo počistili vso navlako po vsej KS.

Razdelili bomo skrbniStvo nad posameznimi po-
dročji tako, da bodo naši člani delovali kot nadzor-
niki.

S Komunalnim podjetjem RAST bomo sodelovali
glede vzdrževanja parkovnega drevja. Odstraniti bo-
do morali nekaj dreves. katerih korenine že dviguje-
jo asfaltno prevleko na cestah in peš poteh. V Meli-
kovi ulici raste tudi nekaj žc mogočnih dreves, kate-
rih pomladno cvetenje močno onesnažuje okolico.
celo stanovanja.

Za uresničevanje tega programa bomo poleg do-
bre volje potrebovali tudi nekaj denarja. Tudi na to
mislimo. Možnosti je več. Če se je do sedaj našel
dcnar za tako zvane HO RUK akcije brez koristi. sc
bo našel tudi za take pametne stvari. ki so v korist in
okras krajanov.

Vse prebivalce v nnši KS naprošamo, da sodeluje-
te z nami, nam dajete koristne ideje, nam pomagate
po svojih močeh, kajti le skupaj bnmo naredili naš
kraj lepši in prijaznejši!
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